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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Lidé oceňují výsledky velké ekologie, ale
kritizují špinavé ulice
Většina občanů Ústí nad
Labem oceňuje, že ovzduší ve městě je podstatně lepší než před
lety. Zároveň ale poukazují na nepořádek v ulicích. "Některá
zákoutí ve středu města ráno připomínají spíše špinavou periferii
než krajskou metropoli," řekl dnes ČTK na Mírovém náměstí jeden z
procházejících občanů. Vedení města argumentuje tím, že se
uklízí, ale občané jsou nepořádní.
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Město investovalo v uplynulém volebním období do zlepšení
životního prostředí téměř 50 miliónů korun. Náměstek ústeckého
primátora Václav Pucherna (Strana zelených) si váží nejvíce
plynofikace dalších částí města, která přispívá k čistotě
ovzduší. Mrzí ho ale, že se městu zatím nepodařilo získat peníze
na vybudování trolejbusové trati na Střekov. Už několikrát jsme o
peníze žádali, ale zatím jsme neuspěli, řekl ČTK Pucherna.
Lepšího ovzduší si obyvatelé Ústí váží natolik, že se loni
vzepřeli vedení města, které podporovalo výstavbu hliníkárny v
obvodu Neštěmice. Zatímco někteří radní argumentovali zhruba 50
pracovními místy, občané podepisovali petici proti novému
provozu. Báli se jeho negativního vlivu na životní prostředí.
Okresní úřad s hliníkárnou také nesouhlasil, protože její
výstavba byla v rozporu s územním plánem. Město se proti tomuto
stanovisku i přes odpor řady svých občanů odvolalo ke krajskému
úřadu. Krajští úředníci však dali za pravdu svým okresním
kolegům.
Některým ústeckým ekologickým organizacím také vadí výstavba
nových provozů v místním Spolku pro chemickou a hutní výrobu
(Spolchemii). Ústečtí radní totiž loni v listopadu souhlasili s
výstavbu nového chemického provozu. Podle ekologů však chemička
do centra města nepatří.
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